
Verantwoording bestuur ALV 3 juli 2025   
  

 

 

 

Stijn Duursma (voorzitter)  

De maanden april t/m juli hebben voor mij in het teken gestaan van drie dingen: de 

gemeenteraadsverkiezingen van 2026, campagnes voorbereiden en de samenwerking met de PvdA. 

Deze drie dingen waren natuurlijk nauw met elkaar verbonden.  

Vooral de laatste maand, sinds de val van het kabinet, ben ik intensief bezig geweest met het voorstel 

dat wij als bestuur gaan doen over de samenwerking. Dat is heel veel lobbyen, mandaat halen, 

onderhandelen en gesprekken voeren met elke laag van de afdeling, met de PvdA, onze 

jongerenafdeling, andere afdelingen om te kijken hoe zij het doen, en met het landelijk bureau. Maar 

daardoor ligt er wel een breed gedragen voorstel met input van heel veel mensen waarvan ik weet 

dat hij uitvoerbaar is.  

Daarvoor ook veel tijd besteed aan het samenstellen van het campagneteam, vinden van een 

geschikte campagneleider (gelukkig gelukt), de wervingsvideo's voor nieuwe gemeenteraadsleden, de 

aansprekende website bouwen, en alvast beginnen aan het verkiezingsplan samen met Elte (wij 

waren interim campagneleiders).  

Nog een aantal leuke dingen georganiseerd waar ik nauw betrokken bij ben geweest: Werkbezoek 

Kati Piri, gespreksavond met Frans Timmermans, het huis-aan-huis-en, enzovoorts.  

Rian Drogendijk (secretaris) 

Ik heb me vooral beziggehouden met het versturen van de mailings namens het bestuur, ongeveer 

eens in de twee weken. Ander administratief werk hoort natuurlijk ook bij mijn taak. Net als Stijn en 

Frederik en andere bestuursleden, ben ook ik druk geweest met de processen rond het samengaan 

met de PvdA; er waren extra vergaderingen, en we hebben stukken voorbereid, onder andere de 

stukken waar we het op deze ALV, op 3 juli, over gaan hebben. Wat heel stimulerend was om te zien is 

de enorme ledengroei van de afgelopen maanden. Bij het schrijven van deze verantwoording komen 

we al dicht in de buurt van de 1750 leden, en alleen in juni van dit jaar werden 200 mensen lid van 

onze afdeling. Daar zullen beslist ook (vele) dubbelleden met de PvdA tussen zitten, maar ik word er 

toch vrolijk en een beetje optimistisch van! 

 

Teijo Doornkamp (penningmeester) 

Sinds april thuisgeraakt in de administratie van GroenLinks Groningen, overdracht Triodos en 

administratie geregeld. Stichting Pand gesproken en kascommissie tav hun adviezen van april daar 

waar de fusie met de PvdA nu sneller zal komen. Eerste begroting opgesteld, landelijke bijdrage 

aangevraagd. Busreis naar congres georganiseerd. 

 

Dialla Akop-van den Berg (diversiteit en inclusie) 

Team DIG is actief en komt elke maand samen. Regelmatig sluiten er nieuwe geïnteresseerde leden 

aan. We hebben ons werkdocument geprioriteerd en extra geïnvesteerd in scouting. Op 12 juni Oog 

in Oog georganiseerd voor degenen die geïnteresseerd zijn in raadswerk. Contacten gehad met 



experts en onderwijsinstellingen zoals het alfacollege. We hebben ons aangesloten bij het stedelijk 

netwerk diversiteit en inclusie. 

 

Jacoba Oedses (debat en discussie) 

Het afgelopen half jaar hebben we veel georganiseerd omtrent dialoog en debat in de afdeling. We 
hebben gespreksavonden gehad over 'Meer vrouwen in de politiek: dat gaat niet vanzelf' en 'Weerzin 
(tegen) en weer zin in politiek'. Daarnaast hebben we bezoek gehad van Kati Piri en van Frans 
Timmermans. Beide keren een volle zaal en goede gesprekken. 
 

Bas Kuus (ontwikkeling en activiteit) 

Druk geweest met organisatie van de Zin-In GroenLinks activiteiten, en allerlei mensen door kunnen 

verwijzen naar Teams, campagne of gesprekken met raadsleden. Nu de groei van het aantal leden zo 

hard gaat willen we een duidelijker welkomstbeleid gaan voeren, liefst samen met de PvdA, en vooral 

gericht op het kijken wie er actief mee wil doen met de campagnes van het komende jaar. 

 

Frederik Boven (politiek personeelsbeleid en integriteit) 

Ik ben bezig geweest met de voorbereidingen voor de gemeenteraadsverkiezingen: vooral door de 

onderhandelingen met de PvdA te voorzien van haalbare plannen. Voorstellen ontwikkeld voor 

opdrachten aan gemeenschappelijke kies- en programmacommissies. 
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